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ÚMČ Praha 10

Zápis z 23 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 14.5. 2025, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 15.30 do 16.15 hodin
Přítomní členové KB: Robert Zrzavecký, Jaroslav Štěpánek MBA, Bc. Radek Lojda, Mgr. Stanislav 

Šimek, Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Ing. Michal Řidl, MP, npor. Bc. Tomáš Liško, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 15.30 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 23, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
najednání KB

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 23, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert Zrzavecký. 
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení navrženého programu 
a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly zaslány členům elektronicky. 
Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt ustanoven Jaroslav Štěpánek.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů najednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.
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15.35 hodin, příchod Mgr. Martin Čásenský.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Tomáš Liško, omluvil paní ředitelku a předložil Zprávu k bezpečnostní situaci na území 
Obvodního ředitelství policie Praha IV se zaměřením na územní obvod Městské části Praha 10 
(bylo rozesláno elektronicky). Přílohou této zprávy je také tabulka k celkové kriminalitě na Praze 
10 podle místních oddělení PČR ve srovnání se shodným obdobím roku 2024. Je zaznamenán 
pokles TČ. Byla provedena realizace pachatelů majetkové trestné činnosti páchaná formou 
vloupání do provozoven ve Vršovicích. Poděkoval za součinnost s MP v rámci parkování a 
obývání karavanu v ulici U Seřadiště, kde jsou osoby ztotožněny, majitel přívěsu vyrozuměn a 
je očekáván jejich odchod. V souvislosti s těmito osobami dochází k hromadění odpadu, rušení 
nočního klidu atd.
Dne 24.5.2025 dojde k oslavám titulu na Slávii, kde bude hrát od 16 hodin Baník Ostrava. Jedná 
se o rizikový zápas, je naplánované bezpečnostní opatření s MP. Současně od 12 hodin bude 
probíhat akce „Korzo Krymská“ kde se očekává větší kumulace osob. Tato akce končí ve 22 
hodin. Následně bude ulice uklizena a opět zprůjezdněna v nočních hodinách. Na pořádek 
budou dohlížet jak pořadatelé akce, tak MP a PČR.
Na již proběhlém derby se Spartou bylo zajištěno celkem 15 pachatelů, těmto bylo následně 
vyměřeno 110 000 Kč na pokutách.
Dále upozornil na dům v Moskevské, dříve obchod Baťa, kam se neustále snaží dostat různé 
osoby. Objekt je v majetku hl. m. Prahy. Jak ze strany MP, tak PČR budou zde prováděny 
kontroly. Jedná se o problematický objekt. Na MHMP jsou snahy majetek opravit a využívat, 
zatím ale již asi 6 let to leží ladem.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za duben 2025 (členům bylo zasláno elektronicky). 
Roste počet zjištěných přestupků. Počet přestupků klesnul jak ve veřejném pořádku, tak 
v dopravě. Převážně se jedná o přestupky o požívání alkoholu na místech, která jsou vyhláškou 
zakázaná. Alkohol je přestupcům odebírán. Průběžně jsou řešeny také podněty, které dostávají 
od OKK (oddělení bezpečnostního managementu). Byl zadržen řidič pod vlivem alkoholu a byla 
zajištěna jedna hledaná osoba. MP se účastní také opatření na fotbalech a bude na Korzu 
Krymská.
Martin Čásenský se zeptal na areál Gutova, zde je z pohledu MP situace klidná. Situaci také 
zklidňuje činnost týmu prevence, který má v areálu zázemí. Zároveň je také v areálu 
bezpečnostní agentura a personál. Také okolím areálu je často preventivně procházeno. Nadále 
je potřeba věnovat areálu pozornost, s příchodem teplého počasí dojde k větší kumulaci 
návštěvníků.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu HZS za duben 2025 (rozesláno členům elektronicky). Dne 
17.5.20285 dube v Malešickém parku probíhat akce MČ, X Run, kde bude stanice HZS č. 5 
Průběžná přítomna s vozidlem a družstvem. Dále vznesl dotaz, zda není na MČ vhodný objekt 
k výcviku HZS.
Radek Lojda upřesnil, že stejnou žádost má také od PČR, zatím nic vhodného není. Věc bude 
dále řešena a diskutována na případném interním jednání.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o posunu ve věci výstavby nových kamerových bodů MKS hl. m. Prahy. 
Dne 7.4. 2025, Rada hl. m. Prahy schválila Usnesení č. 632 o uzavření objednávky se spol. 
Technologie hl. m. Prahy na dodávkách technologií pro městský kamerový systém hl. m. Prahy 
atd na rok 2025.
Na straně 23 schváleného dokumentu je seznam kamer v rámci celé Prahy. MČ Praha 10 má 
schváleno 9 novách kamerových bodu ve třech lokalitách. Jedná se o schválené naše 
požadavky, které byly na MHMP zaslány již 28.7. 2023 včetně doporučení KB Prahy 10, MP a 
PČR. Následný proces na příslušném odboru MHMP se zdržel z důvodu nepřidělení finančních 
prostředků do rozpočtu MHMP na výstavbu nových kamer MKS.

Kamerově body MKS hl. m. Prahy v realizaci na MČ Praha 10.

Umístění kamer Specifikace

ZŠ Gutova 1087/39, Praha 10 1x otočná kamera, 1x pevná kamera

Bělocerkevská x 28 pluku, Praha 10 1x otočná kamera, 2x pevná kamera

Volyňská x Jakutska x Dukelská, Praha 10 1x otočná kamera, 1x pevná kamera

Novobohdalecká, Praha 10 1x otočná kamera, 1x pevná kamera

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Miloš Jurča informoval, že začíná opět období rušení nočního klidu v okolí a v hostelu A + O, 
V Úžlabině 3068. Na ÚMČ byla doručena petice obyvatel, v které jsou návrhy řešení.

Zapojení MČ Praha 10 k nalezení udržitelného řešení, které zohlední potřeby obyvatel, 
Instalaci kamerového dohledu na problémová místa,

O situaci byla vyrozuměna MP a PČR k přijmutí vlastních opatření.

Radek Lojda uvedl, že se plánuje „veřejné slyšení“ na místě v termínu koncem června 
2025, za účasti všech zainteresovaných stran.

Miloš Jurča zmínil problematiku zbořeniště domku se zahradou na adrese Dolní Chaloupky 
73/53, jedná se o soukromé vlastnictví, demolici atd řeší OST. Po linii bezpečnosti je potřeba 
provádět kontroly objektu a v jeho okolí. Objekt je špatně přístupný.

Dále informoval o činnosti OST a MP v rámci odstranění nepovolených staveb v prostoru Jižní 
spojky.

Radek Lojda informoval, že na OST hledají exekútora a také se hledá tzv. deponovací místo, 
kam se to případně na 6 měsíců odvezou karavany, když jejich obyvatelé neuposlechnou 
výkonu rozhodnutí.

Miloš Jurča dále informoval o situaci v objektu Štěchovická 6, věc je dále v řešení.

Miloš Jurča také upozornil na podloubí vedle Penny na Vršovické, kde se často zdržují osoby 
od Tesca a kontumují alkohol. Místem bude procházet tým prevence. MP, PČR zaměří na toto 
místo větší pozornost.
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Miloš Jurča dále informoval o aktuální situaci v Novobohdalecké, garáže, začínají nám tam na 
pozemek DP vyvážet komunální odpad, přibyl jeden vrak vozidla a jedna garáž nově obydlena. 
Věc je dále intenzivně řešena s okrskářem MP. Bude také vyrozuměn DP hl. m. Prahy 
s návrhem na další společné pokračování udržitelného řešení.

Radek Lojda, informoval o činnosti fungování dvojice „Pěší patroly“ týmu prevence o jejich 
prodloužených trasách a dalším výhledu jejich činnosti.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

Příští komise bude 25. červa 2025.

Jednání KB bylo ukončeno v 16.15 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 23

Ověřovatel zápisu

Jaroslav Štěpánek, MBA

Předseda KB RMČ Praha 10

Tajemník KB RMČ Praha 10
Robert Zrzavecký

Bc. Miloš Jurča
datum vyhotovení zápisu, 14. května 2025
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